



Fondation Mission Aviation Fellowship

Aérogare Guy Malary, Aéroport International Toussaint Louverture
Port-au-Prince, Haïti

Greetings from our new location in Pignon,

Our team has been diligently acting on our strategic plan to return to Haiti. Two staff families are in Haiti to prepare for returning staff and the resumption of flight operations. Unfortunately, there have been unexpected interruptions that have caused frustrating delays. We recognize the ongoing difficulties of traveling throughout the country and we continue to push forward to resume operations by the beginning of 2025.

We deeply appreciate your patience and ongoing prayer.

*Gratefully,
Dave Simon
Haiti Country Director*



Fondation Mission Aviation Fellowship

Aérogare Guy Malary, Aéroport International Toussaint Louverture
Port-au-Prince, Haïti

Bonjour de notre nouvel base à Pignon,

Notre équipe a agi avec diligence conformément à notre plan stratégique de retour en Haïti. Deux familles sont en Haïti pour préparer le retour du personnel et la reprise des opérations aériennes. Malheureusement, des interruptions inattendues ont entraîné des retards indépendant de notre volonté. Nous sommes conscients des difficultés persistantes liées aux déplacements à l'intérieur du pays et nous continuons à travailler avec ardeur pour reprendre les opérations d'ici début 2025.

Nous serons grés pour votre patience et vos prières continues.

Avec gratitude,
Dave Simon
Directeur pays d'Haïti